
Statutární město Brno

Městská část Brno -  Líšeň

Určeno pro jednání Rady MČ Brno -  Líšeň

Zápis z jednání Komise bezpečnosti RMČ č. 7/2024, ze dne 2.9.2024, konané pro ÚMČ Brno-Líšeň. 

Forma uspořádání Komise:

Přítomni: Matěj Chrněla, Lubomír Polnický, Pavel Mokrý, Miloslav Čada,

Jarmil Vlach, Mgr. Petr Nečesánek, Mgr. Oleg Beznosík, MgA. Eva Holzová

Hosté: npor. Mgr. Patrik Vyparina (PČR), Mgr. Bc. Janek (MP),

Jan Skotal 1. místostarosta ÚMČ Brno - Líšeň

Nepřítomni: Ing. Bohumír Myslín -  řádně omluven

Body jednání Komise bezpečnosti

1. Zahájení Komise bezpečnosti (dále jen BK)

Předseda BK Matěj Chrněla zahájil jednání v 17:00 přivítáním členů a představení hostů. Přítomno 8 
členů BK a je tedy usnášeníschopná. Vzdálený přístup on-line se nevyužil.

2. Schválení programu

Dle návrhu předsedy BK byl schválen program jednání.

Komise souhlasí: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

3. Volba ověřovatele zápisu a zapisovatele 

Ověřovatel zápisu pan Lubomír Polnický. 

Komise souhlasí: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

Zapisovatel předseda BK Matěj Chrněla.

Komise souhlasí: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

4. Schválení znění zápisu z jednání BK č.6 /2024

Předseda BK vznesl dotaz na členy BK, zda se všichni seznámili se zápisem, který obdrželi členové BK 
na email -  bez výhrad.

Komise souhlasí: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0



5. Informace zástupců PČR a MP

Předseda BK obdržel srovnávací statistiku za květen 2024 od zástupce PČR a statistiku za červen od 
zástupce MP. Člen BK Pavel Mokrý, který je předsedou Komise dopravy (DK) čerpá ze statistik 
informace pro potřeby DK. Mgr. Vyparina informoval členy BK o vyrovnaném nápadu trestné činnosti. 
Proběhlo fotbalové utkání -  bez problémů. Zápas se Zlínem byl rizikový. Místostarosta Skotal vznesl 
dotaz „Jak se bezpečnostní složky účastní na hodech, je aktuální pozvánka KCL". Reagoval Mgr. Bc. 
Janek (MP) -  pořadatelé oslovují MP. Hodový průvod projde předem plánovanou trasou dle časového 
harmonogramu. Jsou posíleny hlídky ze 7.9.2024 na 8.9.2024. Dopravní omezení je podáno. Zajišťuje 
se od ulice Kubelíkovy až po náměstí Karla IV. První školní den -  PČR zajišťuje týden na přechodech u 
základních škol dohled. MP také mají požadavek na dohled.

Komise bere na vědomí: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

6. Diskuze a různé

Předseda Komise bezpečnosti RMČ přednesl podnět členky BK paní Holzové. Vznikly nové webové 
stránky, včetně Facebookových: „Bezpečnější Brno". Tematicky se překrývají s činností BK s přesahem 
v rámci celého města Brna.

Odkazy:

https://bezpecneisi.brno.cz/

https://www.facebook.com/profile.php?id=61551077450459

Usnesení (hlasování) č.6/2024: Komise bezpečnosti doporučuje RMČ Brno -  Líšeň uveřejnit článek 
do líšeňských novin společně se zveřejněním odkazů na nové webové stránky včetně Facebookových 
„BEZPEČNĚJŠÍ BRNO".

Komise souhlasí: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

Pan Čada vznesl dotaz na Kamerový systém. Odpověděl pan místostarosta Skotal. Do konce roku 2024 
dostaneme 4 ks kamer. V listopadu bude instalována lks otočná kamera na náměstí Karla IV. Dalšími 
3ks kamer bude pokrytá celá rokle v sídlišti. Dohled nad kamerami má dispečink BKOM.

Pan Polnický upozornil na skutečnost, že chybí štítky oznámení pořizování kamerového záznamu 
nutného v rámci GDPR v domech po rekonstrukci na ulici Molákova 1,3,5. Místostarosta Skotal zadá 
nápravu skrze Odbor správy budov.

Kontakt pro podněty občanů: komise.bezpecnostni(5)brno-lisen.cz

V čase cca 17:45 hodin ukončil předseda Komise bezpečnosti RMČ zářijovou schůzi s tím, 

že se další jednání uskuteční v pondělí 14. října 2024 od 17:00 hodin.

Zapsal předseda BK Matěj Chrněla 

Ověřil Lubomír Polnický

https://bezpecneisi.brno.cz/
https://www.facebook.com/profile.php?id=61551077450459
lisen.cz

